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ПОТУРАЄВ М.Р. Дякую, колеги. Я тут просто на зустрічі. У нас 

буквально є декілька хвилин. Дякую, що всі зібралися. Важлива заява. Я 

думаю, що всі подивилися. 

Колеги, якщо немає заперечень, прошу підтримати запропонований 

порядок денний. Хто – за? Будь ласка, прошу голосувати. 

Потураєв – за.  

 

ФЕДИНА С.Р. Федина – за.  

 

ЛЕРОС Г.Б. Лерос – за.  

 

НАЛЬОТОВ Д,О. Нальтов – за. 

 

АБДУЛЛІН О.Р. Абдуллін – за.  

 

СУШКО П.М. Сушко – за.  

 

ПАВЛЕНКО Ю.О. Юрій Павленко – за.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Дякую, Павло Миколайович. 

Колеги, я всіх радий бачити, просто, вибачте, що так поспішаємо всі. 

Колеги, отже, хто за те, щоб підтримати запропонований текст Заяви 

Верховної Ради щодо 10-ї річниці Євромайдану і Революції Гідності. Прошу 

голосувати, прошу підтримати цю важливу заяву. 

Хто – за? 
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Потураєв – за. 

 

КНЯЖИЦЬКИЙ М.Л. Княжицький – за.  

 

БОГУЦЬКА Є.П.  Богуцька – за.  

 

КРАВЧУК Є.М.  Кравчук – за.  

 

БОЖКОВ О.В. Божков – за.  

 

ПАВЛЕНКО Ю.О. Павленко – за.  

 

НАЛЬОТОВ Д.О. Нальтов – за.  

 

СКРИПКА Т.В. Скрипка – за.  

 

ГОЛОС ІЗ ЗАЛУ.  Це ж за основу і в цілому?  

 

ПОТУРАЄВ М.Р. Так.  

 

ЛЕРОС Г.Б. Лерос – за.  

 

СУШКО П.М. Сушко – за.  

 

ПОТУРАЄВ М.Р. Колеги, дякую. Проголосували ми за основу і в 

цілому. Немає заперечень? Дякую, заперечень немає. 

Колеги, ще раз дуже вдячний вам. 
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В'ЯТРОВИЧ В.М. Микито Руслановичу, одне тільки ще зауваження у 

"Різному". У нас цього тижня на порядку денному ще одна заява про 

Голодомор. І зі здивуванням дізнався, що вона не через наш комітет 

проходить. Трохи дивно мені. Чому? Тому що у нас є цілий підкомітет з 

питань національної пам'яті. В Законі про Голодомор, який вносив саме 

Український інститут національної пам'яті, згаданий як головний 

відповідальний в державній політиці... 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Володимире Михайловичу, а можеш, будь ласка, 

сказати, бо я просто шокований, а через який комітет вона пішла? 

 

В'ЯТРОВИЧ В.М. Мені написали, що Комітет з прав людини. Пан 

Бабенко Віталій, уточніть, будь ласка. 

 

БАБЕНКО В.О. Я, чесно кажучи, не бачив цю постанову. Із практики 

просто воно йде або через Комітет, як Кирило написав, з прав людини, або, 

якщо йде визнання міжнародне, то через Комітет зовнішньої політики, як 

правило. 

 

ПОТУРАЄВ М.Р. Тоді я прошу, Віталію, перевірити, де вона є, 

отримати текст, щоб ми подивилися, бо, Володимир Михайлович правий, це 

справа безперечно наша. Але якщо це про міжнародне визнання, то, як 

мінімум, ми маємо бути другим комітетом. 

Давайте тоді, колеги, погодимося на тому, що я вас поінформую про це. 

Текст візьмемо, щоб ми всі подивилися. І якщо буде потрібно, щоб ми цю 

заяву розглянули, можливо, внесли в текст якісь зміни від нас, то я тоді буду 

просити зібратися в якийсь там зручний для всіх час. 

Дякую, Володимире Михайловичу. 
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ГОЛОС ІЗ ЗАЛУ.  Микито, ще одне коротке питання.  

 

ФЕДИНА С.Р. Микито, якщо можна, коротке зауваження. 

 

ПОТУРАЄВ М.Р. Так, Софія Романівна, будь ласка. 

 

ФЕДИНА С.Р. Дивіться, чи можна було би ще зробити від комітету 

звернення, не знаю, на кого це правильно зробити, щоб ми підкреслили 

важливість четвертої години, хвилини пам'яті на День Голодомору, щоб так 

само, якщо не помиляюся, на День незалежності це було чи на День пам'яті 

загиблих, коли вся держава зупинилася. От реально воно було гарно 

відпрацьовано в той конкретний день, на одну хвилину, що все зупиняється. 

Тоді  це  було о 9-й ранку.  

По Голодомору. Ми багато років намагаємося впровадити це все, і 

насправді, ну, трошки складно воно йде. Я думаю, що якщо цьогоріч, до 90-х 

роковин, ми наголосимо завчасно, і для телебачення, щоб вони це 

ретранслювали, і для інших медіа, і попросити державні органи так само 

ретранслювати це все, щоб на одну хвилину, в 4-й годині, в річницю 

Голодомору все зупинилося. Це було б дуже важливо. 

 

В'ЯТРОВИЧ В.М. Наскільки я знаю, Український інститут 

національної пам'яті запускає від сьогодні, здається, відповідний ролик в 

медіа. 

 

ФЕДИНА С.Р. Так, але цього дуже мало, щороку цього дуже мало. 

 

В'ЯТРОВИЧ В.М. Я розумію. 
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ПОТУРАЄВ М.Р. У мене є така пропозиція. Я повністю підтримую те, 

що пропонує Софія Романівна. У мене є така пропозиція, щоб ми звернулися 

від комітету до Голови Верховної Ради з пропозицією, щоб Голова Верховної 

Ради, без винесення  цього в залу, щоб вже не ламати порядок денний, щоб 

Голова Верховної Ради звернувся до органів виконавчої влади і органів 

місцевого самоврядування з такою пропозицією. А ми також від комітету з 

такою пропозицією, щоб теж з свого боку звернулися. 

Не думаю, що є сенс це голосувати, просто робимо тоді таке звернення 

від комітету до Руслана Олексійовича Стефанчука і від нас ще робимо 

звернення на відповідно Дениса Анатольовича Шмигаля. Я думаю, що цього 

буде... А, іще можна на Асоціацію міст України. 

Софія Романівна, я тоді попрошу вас з Володимиром Михайловичем 

підказати секретаріату нашого комітету формулювання.  

 

ФЕДИНА С.Р. Добре.  

 

ПОТУРАЄВ М.Р. Ми то всі зрозуміли, що ви пропонуєте, просто щоб 

воно було виписано.  

 

КНЯЖИЦЬКИЙ М.Л. Микито Руслановичу, коротке питання. 

 

ПОТУРАЄВ М.Р. Будь ласка.  

 

КНЯЖИЦЬКИЙ М.Л. Англійська виноситься? Так чи ні? І в якій 

редакції? 

 

ПОТУРАЄВ М.Р. В редакції комітету. На погоджувальній раді, дякую 

всім колегам, всі голови фракції груп, чітко означили свою позицію, що так, 

ніхто не проти. Ну, власне, як тоді, коли ще починався розгляд, всі повністю 
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сказали і наголосили, що безперечно ніхто не проти того, щоб англійська  

розвивалася в Україні, але в редакції нашого комітету. Так що це має бути. 

Але коли ви будете в залі, я просив би, щоб ви теж звернули увагу, щоб 

не було жодної технічної помилки. Я переконаю, що і не буде, але будь 

ласка, я буду вдячний, якщо ви проконтролюєте в залі. 

 

КНЯЖИЦЬКИЙ М.Л. Дякую. 

 

ПОТУРАЄВ М.Р. Дякую. 

Колеги, ще раз всім дякую. Я всім бажаю спокійного дня, ще раз 

дякую, що зібралися. На цьому засідання комітету оголошую закритим. 

Дякую. До побачення. 

 

 

 


